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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2024-08-28

Närvarande: Joakim, Stewe, Peter, Per, Annika, Dan, Caroline.

1. Mötet öppnades och dagordningen fastställdes.

2. Frågan om ekonomins tillstånd bordläggs detta möte. 

3. Protokoll från föregående möte godkändes.

4. Inga svar ännu om utbyggnad av staket längs järnvägen.

5. Underhåll av brandstationen går trögt, kommunen bollar runt frågan.

6. Stewe fortsätter enträget försöken att få in hastighetsdämpande åtgärder i 
byn.

7. Skolrådet har börjat planera förbättrande åtgärder.

8. Nya ämnen att arbeta med: 
-Använda boden på fotbollsplanen till något vettigt. Dan kollar.
-Röjning av promenadstråket förbi växthuset, Ellebjer och ödehuset. 

Anders har börjat rota i det.
-Rivning av ödehuset. Joakim drar.

9. Övriga frågor
1. 

10. Nästa möte blir torsdagen den 10/10 kl 19 i Solbackens källare.

11. Mötet avslutades i god ordning.
Per knappade texten.


